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Rektor informerer 
Både elever og lærere setter pris på at det nå er normal drift, man trives med å kunne være sammen 

uten særskilte smittevernregler. 

Det avholdes foreldremøter nå og i tiden fremover. Søvn og gaming – tas opp som temaer som 

foreldrene skal få diskutere. Søvn fordi de erfarer at en del barn møter veldig trøtte på skolen. Begge 

er temaer skolen mener det er nyttig at foreldregruppen får snakket sammen om.  

Krigen i Ukraina; han anerkjenner at det er ulikt hva folk tenker om hvor mye man skal fortelle. 

Kriseteam i bydelen anbefaler å forklare for barna og være konkrete. Skolen ønsker å sørge for 

balansert fremstilling fra lærere, bla. for å motvirke for mye påvirkning fra sosiale medier. De vil ikke 

la være å informere barna om hva som skjer. Informasjonen og samtalene styres ofte av hvor mye 

barna spør. Lærerne benytter sjansene til å fortelle om ulike relevante temaer når spørsmål dukker 

opp. For eksempel har det kommet spørsmål om Nato. Rektor oppfordrer til å si fra til kontaktlærer 

dersom noen barn er særlig redde mtp krigen. 

Jod-tabletter: skolen har 200 tabletter. De skal få 1000 ila denne uka. Kommer til å innhente 

samtykker når tablettene er på plass. Kommer antageligvis ila denne uka. Kommer nok til å levere ut 

selv om de ikke har fått inn samtykker fra alle.  

Rektor påpeker at det er viktig å skulle mellom Russland og russere; viktig å forebygge mobbing og at 

det skapes ubehag for barn med russisk familie. 

Vennskapsdager i midten av mai. Mulig det blir til inntekt for formål i Ukraina, men det er ikke ferdig 

diskutert. Man må også se an hva behovet er hos de man tidligere har hatt samarbeid med. 

Vinteraktivitetsdag ble avlyst fordi mange hadde meldt seg på aking og det var isete i Havnabakken. 

Fredag blir det aktivitetsdag. Blir turer i ulike varianter.  

6.klasse skal på leirskole første uka i juni – uka etter pinse. 

Heis – kontroll av heisen nå nettopp. Den er godkjent og skal være i orden. Den bråker og kan virke 

skummel.  

Økonomi: må redusere antall lærere til høsten. Ser ut til at det går seg til av seg selv pga ulike 

permisjoner; man behøver derfor ikke si opp noen. Rektor har tro på at dette skal gå greit i årene 

fremover. Mot slutten av mars kommer lærerkabalen for neste år. Det går ikke så bra med 

lærernormen. Vinderen skole oppfyller ikke kravene til antall lærere. Rektor prioriterer å sikre at 

elever med krav på spesialundervisning får sine krav oppfylt 

Det er plass til alle som sogner til Vinderen i 1.klasse fra høsten. Det blir normalt store klasser; dvs ca 

25 i hver klasse. Mulig det også kommer ukrainske elever fra høsten. Det er ventet at det kommer en 

del ukrainske barn til Oslo, og alle skoler forventes da å ta inn dem de har plass til. Vinderen er 

forberedt på å ta inn de man har plass til. 

Ris ungdomsskole har ikke gitt uttrykk for at det er noen problemer med å få plass til elever som 

søker seg til skolen. Opptaket skal snart være klart.  

 



Temakveld for foreldre  
26. april kl. 18. 

Det ble diskutert om man skulle legge til rette for at arrangementet skulle streames. FAU ble enige 

om at man kun har dette som et arrangement med fysisk oppmøte. Hybride arrangementer krever 

god teknisk tilrettelegging, som vi ikke er sikre på at vi kan stille med. Det er også et ønske om å 

samle foreldregruppen.  

FAU-representanter oppfordres til å gi informasjon på foreldremøter og sende ut via 

Skolemeldingsappen. Se vedlegg. 

Budsjettsaken – hvordan jobbe videre med den? 
Aftenposten publiserte et innlegg fra Høyre-politikere der feil tall var lagt til grunn. FAU skrev 

leserinnlegg i samarbeid med andre FAUer for å rette opp feilen som hadde blitt publisert, men 

Aftenposten ønsket ikke å publisere mer om saken. Spørsmål om å forsøke å få på trykk i andre 

aviser. Det ble foreslått å gjøre innlegget om til et notat og sende til byrådets kultur og 

utdanningsutvalg, som snart skal diskutere saken på nytt.  

Vinderenkrysset – status etter møte med politikere 
Avisa Oslo og Akersposten var der i forbindelse med at komiteen fra kommunen var på befaring i 

krysset. FAU tok til orde for en midlertidig gangbro for å avhjelpe farlige situasjoner i krysset.  

Trafikkaksjon 
FAU avholder trafikkaksjon i uke 18; 4. og 5. mai. Følger antageligvis samme innretning som ved 

trafikkaksjon i høst. Diskuteres nærmere på neste FAU-møte. 

AKS 
Får penger fra Venneforeningen til å kjøpe nye brettspill. Har mye å si for økonomien på AKS at de 

klarer å holde på 4. klassene. Venneforeningen er positive til å støtte AKS, og håper på en god 17.mai 

slik at de også kan støtte i fremtiden.  

Skolemiljø 
FAU har gjennomført møte med sosiallærer. Han gir følgende råd til foreldre: 

• Snakk med hverandre 

• Møt alle barna med forståelse og omsorg 

• Fremsnakk skolen, andre elever og lærerne 

• Følg opp vennegrupper. Sosiallæreren ser positive effekter av vennegrupper, som fungerer 

best på de laveste trinnene. 

• Snakk med barna om språkbruk, og ha nulltoleranse for ikke-passende språk.  

• Inviter til sosiale treff med andre foreldre (mammakveld og pappakveld for eksempel) 

• Arranger sosiale treff for klassen, og prioriter å bli med på det som arrangeres  

• Inkluder alle – i både lek og digitale spill. 

• Ha dialog med hverandre om aldersgrenser, spill, mobilbruk o.l. 

 

FAU understreker viktigheten av at det nå gjennomføres sosiale arrangementer i klassene og at disse 

prioriteres.  

 



Klasse Representant Til 
stede 

1A Jørgen C. Perminow X 

1B  
 

Anniken Borgen  

1C 
   
 

Hanne Anita Johnsen Eggereide  

2A 
   
 

Erik Nesvold    

2B  
 

Malin Thorngren  

2C  
 

Geir Henning Ohrvik X 

3A  Karl Christian Waage Mathisen 
 

 

3B  
 

Ida Torgersdotter Øygard Haavardsholm X 

3C  
 

Hilde Haugen Kallevig  

4A  
 

Øyvind Stadheim Qvale X 

4B  
 

Pål Heldaas  

5A  
 

Marianne Rye Beck X 

5B  
 

Nina Egeli X 

5C  Hilde Martmann- Moe Sommerstad  
 

x 

6A  
 

Kristin Haug X 

6B  
 

Christian Otto Hartmann X 

6C  Monica Vestengen 
 

X 

7A  
 

Marianne Aanesen X 

7B  
 

Morten Hammer  

7C  
 

Cecilie Gudesen Torp x 

 

Referent: Ida Torgersdotter Øygard Haavardsholm 


